



Price: Canada, \$4.50. \$45.00 a year
 Other Countries, \$5.50. \$55.00 a year

Prix: Canada, \$4.50. \$45.00 par année
 Autres pays, \$5.50. \$55.00 par année

**MINERAL WOOL INCLUDING FIBROUS
GLASS INSULATION¹**
January 1989
**TABLE 1. Production and Factory Shipments of
Mineral Wool and Fibre Glass**

STATISTICS CANADA	STATISTIQUE CANADA	SCG ² Code	Production		Shipments - Livraisons	
		Code CTB ³	January	Year-to-date ²	January	Year-to-date ²
			Janvier	Total cumulatif ²	Janvier	Total cumulatif ²
square metres - mètres carrés						
Batts - Nattes:						
R35 (RSI 6.1)			101 050		68 882	
R31 (RSI 5.4)			330 575		238 719	
R28 (RSI 4.9)			317 373		260 158	
R20 (RSI 3.5)			3 111 657		2 529 989	
R12 (RSI 2.1)			4 260 321		3 377 948	
R10 (RSI 1.7)			139 827		105 322	
R8 (RSI 1.4)			1 268 630		1 008 553	
Others - Autres			75 191		74 723	
All R Factors - Total - Tous facteurs R		6806.10.20	9 604 624		7 884 294	
cubic metres - mètres cubes						
Granulated wool - Laine granulée		6806.10.90	270 472		248 408	
Bulk or loose wool - Laine en vrac		6808.10.30	525		540	

¹ For building insulation only; does not include industrial type.

² Cumulative figures will appear here in subsequent issues.

³ revised figures.

- nil or zero.

⁴ Standard Classification of Goods (SCG) Code.

Note: This report reflects the experience of the respondent firms listed in December 1988 report, plus any deletions or additions since then.

Changes this month: Nil

Commodity coverage is approximately 100%.

Industry Division
February 1989

Published under the authority of the Minister of Regional Industrial Expansion and the Minister of State for Science and Technology. Extracts from this publication may be reproduced for individual use reproduction of this publication in whole or in part for purposes of resale or redistribution requires written permission from the Programs and Publishing Products Group, Acting Permissions Officer, Crown Copyright Administration, Canadian Government Publishing Centre, Ottawa, Canada K1A 0S9.

¹ Comme isolant servant à la construction seulement; sans la laine minérale à usage industriel.

² Les chiffres cumulatifs paraîtront ici dans les numéros ultérieurs.

³ nombres rectifiés.

⁴ néant ou zéro.

⁵ Code Classification type des Biens (CTB).

Note: Le présent rapport traduit l'activité des entreprises répondantes énumérées dans la publication de décembre 1988, compte tenu des suppressions et des additions.

Changements ce mois-ci: Néant

Le champ d'observation englobe à peu près tous les produits.

Division de l'industrie
Février 1989

Publication autorisée par le ministre de l'Expansion industrielle régionale et le Ministre d'Etat, sciences et technologie. Le lecteur peut reproduire sans autorisation des extraits de cette publication à des fins d'utilisation personnelle à condition d'indiquer la source en entier. Toutefois, la reproduction de cette publication en tout ou en partie à des fins commerciales ou de redistribution nécessite l'obtention au préalable d'une autorisation écrite du Groupe des programmes et produits d'édition, Agent intermédiaire aux permissions, administration des droits d'auteur de la Couronne, Centre d'édition du gouvernement du Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9.

STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010663783

